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Protokół

z zebrania Sprawozdawczego Samorządu Osiedla Nr.5 w dniu 19.06.2021 r

Ad.lZebranych przywitał przewodniczący Bogdan Tyloch i poinformował
zebranych o braku kworum i w związku z tym zebranie odbędzie się w drugim
terminie o godz.11.15

Ad.2Po upływie w/w terminu przewodniczący Bogdan Tyloch przedstawił
porządek zebrania,który został przyjęty jednogłośnie przez zebranych.-zał.nrl

Ad.3 Na przewodniczącego zebrania Stanisław Kowalik zaproponował
p.Bogdana Tylocha,który wyraził zgodę i z braku innych kandydatur w/w
kandydatura została przyjęta jednogłośnie przez zebranych.

Ad.4 Protokolantem zebrania został wybrany p.Grzegorz Wiśniewski.

Ad.5 Sprawozdanie merytoryczne i finansowe z działalności Zarządu za okres
od 17.04.2019-19.06.2021 r przedstawił przewodniczący Bogdan Tyloch-
zał.nr2
Ad.6 Sprawozdanie za w/w okres został przyjęty przez zebranych,głosowało
10,za-10,wstrz-0,przeciw-0

Ad.7 Roczny plan pracy zarządu Samorządu Osiedla NR.5 na 2020-2021 r.
przedstawił przewodniczący Bogdan Tyloch-zał.nr.3

Ad.8 Przewodniczący Bogdan Tyloch zarządził głosowanie Uchwały nr.ldot.
planu pracy Zarządu Osiedla nr.5 w Chojnicach na 2020-2021 r(plan podziału
budżetu obywatelskiego)zał.nr.4 Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez
zebranych. Głosowało 10,za-10,przeciw-0,wstrz-0

Ad.9 W sprawach bieżących zabrali głos następujący mieszkańcy:

zgłosił następujące sprawy:Pan

1 . Rozpięte anteny TV na budynku przy ul.J.PII-14,postronne osoby chodzą po
dachu w/w bloku- sprawę zgłaszał tydzień temu do SM- brak odpowiedzi.

- p.Bogdan Tyloch poinformował,że w/w sprawę zgłosi do Prezesa SM.



2. Przesmyk przy Straży Pożarnej-brak przejścia dla pieszych przy ul. Gdańskiej-
piesi przechodzą w tym miejscu przez ulicę co grozi wypadkiem.
p.Stanisław Kowalik poinformowane w/w sprawę przedstawi w Urzędzie
Miejskim w celu rozpatrzenia.

3. Do kogo należy parking przy ul.J.PII przy Szkole Specjalnej i kto pobiera
pieniądze z reklam stojących na parkingu?

- p. Antoni Szlanga poinformował zebranych, że w/w parking należy do miasta i
się dowie czy z reklam stojących na parkingu wpływają pieniądze do Urzędu
Miasta.

zebraniaPrzewodniczProtokolant
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3aWOtô ^Ui*' Proponowany porządek zebrania

w dniu 19.06.2021r

1 . Powitanie mieszkańców i zaproszonych gości.
2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Wybór przewodniczącego zebrania.

4. Wybór protokolanta.
5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu za okres 17.04.2019-
19.09.2021 r .

6. Głosowanie w sprawie przyjęcia w/w sprawozdania .

7. Przedstawienie rocznego planu pracy Zarządu Samorządu Mieszkańców

Osiedla nr.5 na 2020-2021 r.
8. Głosowanie nad uchwałą w sprawie rocznego planu pracy na 2020-2021 r.

9. Sprawy bieżące.

10. Dyskusja.

11 . Zakończenie zebrania.
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Sprawozdanie

Zarządu Osiedla nr.5 za okres 17.04.2019-19.06.2021 r
Szanowni państwo

Zarząd osiedla „700-lecia -Kaszubskie7 w Chojnicach przedstawia sprawozdanie

Zarządu za w/w okres wraz ze sprawozdaniem finansowym.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla „700-lecia-kaszubskie" za okres
17.04.2019- 19.06.2021 r .Zarząd Osiedla został wybrany 17.04.2019r.W skład
Zarządu wchodzi 9 członków tj; Bogdan Tyloch-przewodniczący,członkowie:
Stanisław Kowalik,Kazimierz Piekarski,Janusz Poniecki,Wiesław Szczęsny,
Antoni Szlanga, Zbigniew Brzeska, Zenon Ossowski,Grzegorz Wiśniewski.
Zarząd Osiedla nr.5 opiera swoją działalność statutową na środkach
finansowych,które dysponowane są z Budżetu Miasta Chojnice, w oparciu o
zapisy Statutu.Wydatki Zarządu Osiedla muszą być zgodne z zadaniami Zarządu
Osiedlowego. Ze środków tych Zarząd pokrywa: wydatki związane z
utrzymaniem lokalu, materiałami biurowymi, festynami, spotkaniami
integracyjnymi mieszkańców, dzieci i młodzieży z osiedla nr.5,sponsorowaniem
konkursów i zawodów sportowych.

W/w okresie sprawozdawczym zarząd Osiedla odbył 13 protokołowanych
posiedzeń,niezależnie od protokołowanych spotkań .Członkowie Zarządu
spotykali się w każdą środę w godz. od 17.00-19.00.Członkowie zarządu pełnią
też dyżury w siedzibie zarządu podczas,których przyjmują uwagi, interpelacje i
wnioski od mieszkańców Osiedla.
Członkowie Zarządu zajmowali się: pracą na rzecz integracji mieszkańców
osiedla mnr.5,organizując w okresie letnim wycieczki nad morze,wyjazdy na
Termy Poznańskie,organizacją Festynu Rodzinnego na boisku zabaw przy ul.
Karsińskiej,dokończono doświetlenie przejść dla pieszych na osiedlu, zajmowali
się również sprawami społecznymi mieszkańców i rozwiązywaniem konfliktów.

Szanowni Państwo
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Przekładając to sprawozdanie, w imieniu zarządu Osiedla nr.5 zdaję sobie
sprawę z tego, że nie wszystkie sprawy, które kierowane są do zarządu przez
mieszkańców zostały uwzględnione w planach miasta i nie wszystkie mogą
zostać zrealizowane w możliwie najkrótszym terminie-mimo iż są to sprawy
ważne.

Liczymy jednak na to, że zarówno Burmistrz Miasta Chojnice i Radni Rady
Miasta z naszego osiedla będą nas wspierać w tym, aby nasze zamierzenia
zostały zrealizowane w roku 2020-2021 ,przynajmniej w znacznej części.
Przekładając sprawozdanie Osiedla nr.5 składamy serdeczne podziękowania
Burmistrzowi Miasta Chojnice panu Arseniuszowi Finster, członkom Rady
Miasta nie wymienionym z nazwiska,ale wspierającym nasze działania,
Prezesowi Spółdzielni Mieszkaniowej panu Jakubowi Chmurzyńskiemu,
dzielnicowemu Komendy Powiatowej Policji,Straży Miejskiej oraz wszystkim
innym z którymi współpraca przebiega w sposób konstruktywny,na drodze
rozumienia naszych potrzeb i wspierania naszych działań.
Dziękuję także serdecznie członkom zarządu Osiedla nr.5 za pracę wminionym
roku.

Przewodniczą arządu Osiedla nr.5
Tyloch Bogdan
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Plan pracy Zarządu Osiedla Nr.5 w Chojnicach na 2020-2021r

( plan podziału Budżetu Obywatelskiego )

1 Środki za zadania tzw: miękkie przeznaczyć na organizację imprez

kulturalno-rekreacyjnych dla mieszkańców osiedla nr.5 oraz zakupu

sprzętu i wyposażenie biura Zarządu.
Podział środków finansowych za 2020-2021 19.005,82

1 czynsz za lokal biura Zarządu 1.855,36

2 materiały biurowe 1.000,00

3 organizacja imprez integracyjnych 16.150,46

(rekreacyjno-sportowych)dla mieszkańców

osiedla nr.5
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Uchwała Nr.l
zebrania sprawozdawczego mieszkańców osiedla „700-lecia-
Kaszubskie" w dniu 19.06.2021r.

Dotyczy: Plan pracy Zarządu osiedla nr.5 w Chojnicach na 2020-2021

(plan podziału Budżetu Obywatelskiego)

1 Środki na zadania tzw.miękkie przeznaczyć na organizację imprez kulturalno-

Rekreacyjnych dla mieszkańców osiedla nr.5 oraz zakupu sprzętu i wyposaże-

nia biura Zarządu .

Podział środków finansowych na 2020-2021 19.005,82

1 czynsz za lokal biura Zarządu 1.855,36

2 materiały biurowe 1.000,00

3 organizacja imprez integracyjnych 16.150,46

(rekreacyjno-sportowych)dla mieszkańców

osiedla nr.5
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